
 

 

REFERAT 

  

  

Møte i samarbeidsforum for Rekomp i Troms og Finnmark 

Møtested: Scandic Ishavshotel - Tromsø 

Møtedato: 1.- 2.03.23  

 
Til stede:  
Kommunal barnehageeier: Berit Vassmyr, Lars-Georg Nordhus 
Privat barnehageeier: Solbjørg Wang, Bjarne Stenersen, Roy Arild Rasmussen for Connie Moeng 
Barnehagemyndighet: Karin Thomassen, Vivian Berg Gamst 
UiT: Betty Steinsvik, Helge Habbestad 
Samisk Høyskole: Karen Lovise Siri Stångberg 
PBL: Geoffrey J. Armstrong 
Utdanningsforbundet: Hege Riise 
 
Sekretariat: Rita Hellesvik  
 
Forfall: Anne Jannok Eira (Sametinget) Ann-Vibeke Ingebrigtsen for Gøril Andersen, Unn-Wenche 
Slettvoll – kommunal eier, Susann Røkke – kommunal eier 

Saks-
nr. 

Saksliste med kort referat Ansvar  Frist 
 

12/23 
 

Velkommen 
 

Sekretariat 
 

 

13/23 
 

Orientering 
 
Gjennomgang av samarbeidsforumets oppgaver disse dagene og 
kriteriene. 
 
11 415 000 kroner til fordeling, der inntil 30 % kan gå til 
tilretteleggingsmidler. (maks. 3 434 500 kroner) 
 
Rolleavklaring 
Representanter i samarbeidsforum må se hele fylket under ett, og 
ikke sin region eller nettverk. 
 
Samarbeidsforum skal levere en årlig innstilling til Statsforvalteren 
som gir oversikt over hvilke tiltak som skal prioriteres 

- Hvem som skal delta  

- Hvordan midlenes skal brukes 

- Forankret i langsiktig plan (2023-2030) 
 
Statsforvalteren er sekretariat og skal  

- Forberede saksdokumenter til møtene 

- Sikre aktørenes medvirkning i forumet 
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Innstilling om prioritering av tiltak for 2023 
Samarbeidsforum skal innen 15. mars gi sin innstilling til 
Statsforvalteren.  
Sekretariatet har sendt behovsmeldingene og sammenstilling til 
representantene i forkant av møtet.  
Samarbeidsforum arbeider med sin innstilling. 
Møteleder: Hege Riise – Utdanningsforbundet. 
 
I løpet av møtet gjorde sekretariatet samarbeidsforum oppmerksom 
på at hvis noen av partnerskapene ikke oppfylte kriteriene og ble 
innstilt, ville disse bli avslått og samarbeidsforum må behandle disse 
behovsmeldingene på nytt. 
 
Beslutning:  
Samarbeidsforum vedtok foreløpig innstillingen (9 stemmer for og 2 
stemmer mot) 
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